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 Rindö den 7 mars 2015 

 

Äntligen är det allvar! 

Nu går vi in i slutförhandling med en entreprenör för att göra 
första etappen av Rindö Fiber. Det är för tidigt att säga när vi 

kommer att kunna tända nätet, men det ser verkligen ljust ut nu.  
 

Vi har haft givande diskussioner med Länsstyrelsen om bidragen 

och vi har haft god tillströmning på anslutningsavtal. Detta har 
lett till att vi nu har en stabil grund för att starta etapp ett. 

 
Kjell Hilding 

Ordförande 

 

 


